



Human Performance Factual Report Attachment

Tour Itinerary

Bryce Canyon City, Utah

HWY19MH012

(11 pages)

Table of Contents

Tour Itinerary (Original Mandarin).....	3
Tour Itinerary (Translated).....	7

Tour Itinerary (Original Mandarin)

190907B 下团单

团队基本信息			
团号	190914C	团组名称	
团组人数	29+1 人	护照性质	因私
全兼地姓名	谢伟刚	全兼地联系方式	[REDACTED]
备注	1、 如果全兼地需要更改路线，去个超市，或送客人免费景点的这种，还请司机师傅配合全兼地，感谢（如果这样会超时也请提前告知下全兼地） 2、 送至盐湖城接待完成，9.21 日即可回返，回返的司导房美国办预定 3、 请司机师傅留意航班时间，切忌不可迟到哈，感谢		

需求概况

接待类别	接待要求
接机牌	无
导游	无
用餐	自理
酒店	酒店为客户自行预定；全兼地手里有 voucher，盐湖城空返司导房美国办预定 注：司机房客户已经预定；
用车	40BUS
小费水费	司机小费全兼地现付司机
餐补	全兼地带司机用餐
景点门票	自理；
购物与自费	可进店，还请司机师傅与全兼地沟通好行程； 注：如全兼地不进我们美西店，还请司机第一时间告知公司操作，感谢
境外临时费用	超时全兼地现付
其他	

行程安排：

日期	参考行程
	上海→洛杉矶 航班：MU583 1300-1005 飞行时间约 12 小时 5 分钟 今日搭乘国际航班前往美国洛杉矶，抵达后，参观： 【星光大道】（不少于 20 分钟）2500 多颗镶有明星的尖水磨石及黄铜星星都镶嵌在人行道上。 【中国戏院】（外观，不少于 15 分钟）由“剧场之王”希德·格鲁曼亲自打造的，一个充满中国情调的戏院。 【杜比剧院】（外观，不少于 15 分钟）原名柯达剧院，曾叫做好莱坞高地中心，是奥斯卡金像奖颁奖礼的固定举行地点。 随后自由活动。
	Bokai Garden Hotel 3633 Rosemead Blvd, Rosemead, CA, USA
第二天	洛杉矶

Hollywood Blvd
 Chinese Theatre
 9.14
 Dolby Theatre

9.15 <i>Universal Studio</i>	<p>早餐后, 开始一天的游览:</p> <p>【环球影城*】 (不少于 6 小时) 世界上规模最大的围绕电影拍摄场景建立的主题娱乐公园。</p> <table border="1"> <tr> <td>交通</td> <td>巴士</td> <td>餐食</td> <td>早×晚</td> <td>酒店</td> <td>Bokai Garden Hotel 3633 Rosemead Blvd, Rosemead, CA, USA</td> </tr> </table>	交通	巴士	餐食	早×晚	酒店	Bokai Garden Hotel 3633 Rosemead Blvd, Rosemead, CA, USA
交通	巴士	餐食	早×晚	酒店	Bokai Garden Hotel 3633 Rosemead Blvd, Rosemead, CA, USA		
<p><i>San Diego Harbor</i></p> <p><i>Bobaa Park</i> 第三天</p> <p><i>Saal old town</i></p> <p>9.16</p>	<p>洛杉矶—193KM—圣地亚哥—193KM—洛杉矶</p> <p>早餐后, 前往圣地亚哥, 开始一天的游览:</p> <p>【圣地亚哥军港】 (不少于 30 分钟) 眺望第一艘钢构飞行甲板航空母舰——中途岛号航空母舰、战列舰、巡洋舰等。</p> <p>【巴尔波亚公园】 (不少于 30 分钟) 巴尔波亚公园被誉为“美国最大城市文化公园”。</p> <p>【世纪之吻雕像】 (不少于 15 分钟) 这座雕像演绎着美国人民在战争结束后狂喜的心情。</p> <p>【圣地亚哥老城】 (不少于 30 分钟) 加州的诞生地, 一个美丽而充满乐趣的历史古城。</p> <table border="1"> <tr> <td>交通</td> <td>巴士</td> <td>餐食</td> <td>早午晚</td> <td>酒店</td> <td>Bokai Garden Hotel 3633 Rosemead Blvd, Rosemead, CA, USA</td> </tr> </table>	交通	巴士	餐食	早午晚	酒店	Bokai Garden Hotel 3633 Rosemead Blvd, Rosemead, CA, USA
交通	巴士	餐食	早午晚	酒店	Bokai Garden Hotel 3633 Rosemead Blvd, Rosemead, CA, USA		
<p>第四天</p> <p>9.17</p>	<p>洛杉矶—185KM—Barstow Outlets—254KM—拉斯维加斯 <i>LAS</i></p> <p>早餐后, 前往拉斯维加斯, 途经巴士托, 开始一天的游览:</p> <p>【美丽石岛海参工厂】 (自由活动, 不少于 1 小时) 洛杉矶野生海参工厂是世界上最大的纯天然野生海参加工基地, 附设有海参之家, 海参公主号, 及加工参观长廊, 这绝对是一次难得的知识性和趣味性之旅。</p> <p>【Barstow Outlets】 (自由活动, 不少于 2 小时) BarstowOutlets 全年上午九点至下午八点营业, 在这顶级直销店购物您可以节省 25%至 70%, 如遇 Outlets 特别促销, 你则可以节省更多!</p> <table border="1"> <tr> <td>交通</td> <td>巴士</td> <td>餐食</td> <td>早×晚</td> <td>酒店</td> <td>Circus Circus 2880 Las Vegas Blvd S, Las Vegas, NV 89109</td> </tr> </table>	交通	巴士	餐食	早×晚	酒店	Circus Circus 2880 Las Vegas Blvd S, Las Vegas, NV 89109
交通	巴士	餐食	早×晚	酒店	Circus Circus 2880 Las Vegas Blvd S, Las Vegas, NV 89109		
<p>第五天</p> <p>9.18</p>	<p>拉斯维加斯—443KM—<i>Grand Canyon</i> 科罗拉多大峡谷 (南峡) —212KM—旗杆镇附近小镇 <i>Flagstaff</i></p> <p>早餐后, 前往旗杆镇附近小镇, 途经科罗拉多大峡谷, 开始一天的游览:</p> <p>【科罗拉多大峡谷 (南峡) *】 (含景区内交通不少于 2 小时)</p> <p>大峡谷是科罗拉多河的杰作, 是联合国教科文组织选为受保护的天然遗产之一, 也是地球上自然界七大奇景之一。</p> <table border="1"> <tr> <td>交通</td> <td>巴士</td> <td>餐食</td> <td>早午晚</td> <td>酒店</td> <td>Howard Johnson Flagstaff Lucky Lane I -40 2520 E Lucky Ln, Flagstaff, AZ 86004</td> </tr> </table>	交通	巴士	餐食	早午晚	酒店	Howard Johnson Flagstaff Lucky Lane I -40 2520 E Lucky Ln, Flagstaff, AZ 86004
交通	巴士	餐食	早午晚	酒店	Howard Johnson Flagstaff Lucky Lane I -40 2520 E Lucky Ln, Flagstaff, AZ 86004		
<p>第六天</p> <p>9.19</p>	<p>旗杆镇—214KM—<i>Antelope Canyon</i> 羚羊峡谷—16KM—<i>Horseshoe Bend</i> 马蹄湾、鲍威尔湖—172KM—锡安国家公园—48KM—坎纳博附近小镇</p> <p>早餐后, 前往坎纳博附近小镇, 途经羚羊峡谷和马蹄湾, 开始一天的游览: <i>Zion National Park</i></p> <p>【羚羊峡谷*】 (上羚羊峡谷, 不少于 1.5 小时) 由当地印地安原著民向导带您一探峡谷之美, 让您不虚此行。</p> <p>【马蹄湾】 (不少于 30 分钟) 科罗拉多河在亚利桑那州内的一截 U 形河道, 由于河湾环绕的巨岩形似马蹄, 故名马蹄湾。</p> <p>【鲍威尔湖】 (游不少于 30 分钟) 美国第二大人工湖, 也被认为是美国最美的人工湖。</p> <p>【锡安国家公园*】 (不少于 1 小时) 雄伟的赤壁、潺潺的溪流、傲立的苍松, 如置身世外桃源一般。</p> <table border="1"> <tr> <td>交通</td> <td>巴士</td> <td>餐食</td> <td>早午晚</td> <td>酒店</td> <td>Days Inn by Wyndham Hurricane/Zion National Park Area 40 N. 2600 W., Hurricane, UT, USA</td> </tr> </table>	交通	巴士	餐食	早午晚	酒店	Days Inn by Wyndham Hurricane/Zion National Park Area 40 N. 2600 W., Hurricane, UT, USA
交通	巴士	餐食	早午晚	酒店	Days Inn by Wyndham Hurricane/Zion National Park Area 40 N. 2600 W., Hurricane, UT, USA		
<p>第七天</p> <p>9.20</p>	<p>坎纳博—123KM—<i>Bryce Canyon</i> 布莱斯峡谷—405KM—盐湖城</p> <p>早餐后, 前往盐湖城, 途经布莱斯峡谷, 开始一天的游览:</p> <p>【布莱斯峡谷国家公园*】 (不少于 1 小时) 上万个由风霜雨雪经历百万年侵蚀而成的石柱您将赞叹宇宙沧海桑田和造物者的神奇。</p> <table border="1"> <tr> <td>交通</td> <td>巴士</td> <td>餐食</td> <td>早午晚</td> <td>酒店</td> <td>Ramada by Wyndham Salt Lake CityNorth Temple</td> </tr> </table>	交通	巴士	餐食	早午晚	酒店	Ramada by Wyndham Salt Lake CityNorth Temple
交通	巴士	餐食	早午晚	酒店	Ramada by Wyndham Salt Lake CityNorth Temple		

1659 West North Temple, Salt Lake City, UT, USA

***景点具体参观时间以实际开放时间为准，若遇关门则会前后调整；若遇当地不可抗力因素，我社保留对部分酒店调整的权利**

Tour Itinerary (Translated)

190907B Group Order

Basic Information of Tourist Group

Group No.	190914C	Group name	
Number of tourists in group	29 +1 persons	Passport nature	Private
FLG Name	Xie Weigang	FLG contact manner	██████████ (same as WeChat)
Remarks	<p>1. If the FLG (Full-course and Local Guide) needs to change the route, to go to supermarket, or to send the tourists to a free scenic spot, the driver needs to cooperate with the FLG, thanks for the cooperation (the FLG needs to be informed if the time will be exceeded by doing so).</p> <p>2. The reception work is completed upon the tourists are sent to the Salt Lake City and the driver can return on Sep. 21; the rooms for driver(s) and guide(s) will be reserved by the Office for the US.</p> <p>3. The driver shall pay attention to the flight time, do not arrive late. Thanks!</p>		

Demand Summary

Reception type	Reception requirements
Pick-up card	None
Guide	None
Meals	Self-care
Hotel	The hotel is reserved by the clients independently; the FLG has voucher, the rooms for driver(s) and guide(s) will be reserved by the Office for the US. Note: the clients have reserved the room(s) for driver(s).
Vehicle	40BUS
Tips and water charge	The tips of the driver will be paid by the FLG in cash.
Meal subsidy	The FLG will have meal with the driver
Tickets for scenic spots	Paid by clients
Shopping and items at clients' own expenses	Shopping is allowed, but the driver shall negotiate with the FLG for the schedule; Note: if the FLG does not shop in our Meixi shops, the driver shall inform our company immediately. Thanks.
Overseas nonrecurring charge	Paid by FLG in cash in case of exceeding time.
Others	

Commented [ZXC1]: Unable to know what "美西店" stands for.

Schedule:

Date	Schedule for reference
Day 1 Sep. 14	Shanghai to Los Angeles Flight MU583 1300-1005 Flight time: about 12 hours 5 minutes

	<p>Today the group goes to Los Angeles, USA by international flight, and upon arrival, they visit: [Hollywood Blvd] (no less than 20 min) over 2,500 pointed terrazzo with stars' photos embedded and brass stars are embedded on the sidewalks. [Chinese Theater] (appearance, no less than 15 min) A theater full of Chinese style, designed by "King of Theaters" Sid Grauman. [Dolby Theater] (appearance, no less than 15 min) It is the fixed venue for the Academy Awards Ceremony, with the former names of Kodak Theatre and Hollywood and Highland Center.</p>					
	Traffic	Flight/bus	Meal	X, Lunch, X	Hotel	Bokai Garden Hotel 3633 Rosemead Blvd, Rosemead, CA, USA
Day 2 Sep. 15	<p>Los Angeles The tour of the day begins after breakfast: [Universal Studio *] (no less than 6 h) The largest theme amusement park established around filming scenes in the world.</p>					
	Traffic	Bus	Meal	Breakfast, X, supper	Hotel	Bokai Garden Hotel 3633 Rosemead Blvd, Rosemead, CA, USA
Day 3 Sep. 16	<p>Los Angeles - 193 km - San Diego - 193 km - Los Angeles The group will begin today's tour by going to San Diego after the breakfast: [San Diego Harbor] (no less than 30 min) Overlook of the first aircraft carrier with steel flight deck - USS Midway, and other battleships, cruisers, etc. Balboa Park (no less than 30 min) it is honored as the "largest urban culture park in US". "Victory Kiss" Statue (no less than 15 min) The statue shows the great joy of the people of US after the end of war. Old town of San Diego (no less than 30 min) The origin of California, an ancient and beautiful city filled with interests.</p>					
	Traffic	Bus	Meal	Breakfast, lunch, supper	Hotel	Bokai Garden Hotel 3633 Rosemead Blvd, Rosemead, CA, USA
Day 4 Sep. 17	<p>Los Angeles - 185 km - Barstow Outlets - 245 km - Las Vegas The group will begin today's tour by going to Las Vegas via Barstow after the breakfast: [Mellish Island Sea Cucumber Plant] (free time no less than 1 hour) The wild sea cucumber plant in Los Angeles is the largest processing base of the wild sea cucumbers in the world, with Sea Cucumber House, Sea Cucumber Princess, and the corridor for viewing the processing procedure; it will be a rare opportunity for gaining knowledge and interests. [Barstow Outlets] (free time no less than 2 hours) The Barstow Outlets is an outlet store opening all year round from 9 a.m. to 8 p.m. every day, in which you can save 25% - 70% by shopping here, and even more in case of special offer of the Outlets!</p>					
	Traffic	Bus	Meal	Breakfast	Hotel	Circus Circus

	ffic		al	ast, X, suppe r	l	2880 Las Vegas Blvd S, Las Vegas, NV 89109
Day 5 Sep. 18	<p>Las Vegas - 443 km - Grand Canyon (South Canyon) - 202 km - small town near Flagstaff Town</p> <p>The group will begin today's tour by going to the small town near Flagstaff Town via the Grand Canyon after the breakfast: [Grand Canyon (South Canyon) *] (no less than 2 hours including the traffic time in the scenic area)</p> <p>Being the masterpiece by the Colorado River, the Grand Canyon is one of the natural heritages selected by the UNESCO, and one of the seven wonders of the natural world.</p>					
	Traffic	Bus	Meal	Breakfast, lunch, supper	Hotel	Howard Johnson Flagstaff Lucky Lane I-40 2520 E Lucky Ln, Flagstaff, AZ 86004
Day 6 Sep. 19	<p>Flagstaff Town - 214 km - Antelope Canyon - 16 km - Horseshoe Bend and Lake Powell - 172 km - Zion National Park - 48 - km - small town near Kanab</p> <p>The group will begin today's tour by going to the small town near Kanab via the Antelope Canyon and the Horseshoe Bend after the breakfast: [Antelope Canyon *] (upper Antelope Canyon, no less than 1.5 hours) You will have a meaningful tour in the canyon guided by a native Indian guide. [Horseshoe Bend] (no less than 30 min) It is a U-shaped riverway of the Colorado River in the Arizona State, and its name is from the horseshoe-shaped huge rock surrounded by the riverway. [Lake Powell] (no less than 30 min) It is the second largest and the most beautiful artificial lake in the US. [Zion National Park *] (no less than 1 hour) You will feel in Arcadia in the magnificent red cliff, the babbling brook and the standing pines.</p>					
	Traffic	Bus	Meal	Breakfast, lunch, supper	Hotel	Days Inn by Wyndham Hurricane/Zion National Park Area 40 N. 2600 W., Hurricane, UT, USA
Day 7 Sep. 20	<p>Kanab - 123 km - Bryce Canyon - 405 km - Salt Lake City</p> <p>The group will begin today's tour by going to Salt Lake City via the Bryce Canyon after the breakfast: [Bryce Canyon National Park *] (no less than 1 hour) You will be astonished by the great change of the universe and the wonder of the Maker from tens of thousands of stone pillars weathered for millions of years</p>					
	Traffic	Bus	Meal	Breakfast, lunch, supper	Hotel	Ramada by Wyndham Salt Lake City North Temple 1659 West North Temple, Salt Lake City, UT, USA

* The specific visit time of a scenic spot subjects to its actual opening time, and will be adjusted when the scenic spot is closed; in the case of Force Majeure, we reserve the right of adjusting part of hotel arrangements.